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     Protokół Nr 244/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 14 lutego 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 13:10 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

4. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

5. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

6. Tomasz Domina - Radca Prawny 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w  pkt. 5 dodatkowych wniosków o dokonanie zmian w planie 

wydatków na 2022 rok. 

 Rozpatrzenie w  pkt. 7a) sprawy dotyczącej rozpatrzenia prośby o zgodę na zmianę 

jednostki realizującej zadanie pn.: „Przebudowa budynku Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu – I etap” oraz przeniesienie planu finansowego z Domu 

Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu do planu finansowego Starostwa Powiatowego 

w Myśliborzu - Wydział Edukacji i Rozwoju. 

 Rozpatrzenie w pkt. 7b) sprawy dotyczącej podjęcia decyzji w sprawie zabezpieczenia 

dodatkowych środków w celu wyboru Wykonawcy do realizacji zadania pn. 

„Przebudowa budynku oraz pomieszczeń edukacyjnych i pomocniczych 
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zlokalizowanych na trzecim piętrze budynku oświaty Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku”. 

 Rozpatrzenie w pkt. 7c) sprawy dotyczącej wniosku Dyrektora Zespołu szkół  

w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy 

klasy 2 liceum od 14.02.2022r. do 30.04.2022r. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie listy zadań inwestycyjnych planowanych do złożenia w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

4. Zapoznanie się z petycją mieszkańców wsi Warnice w sprawie zabezpieczenia 

środków na budowę podjazdów przy nowo powstałym chodniku w miejscowości 

Warnice gmina Dębno 

5. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2022 rok. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego 

na 2022 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2022 rok. 

7. Zajecie stanowiska w sprawie propozycji zmian do Umowy Spółki Szpital Barlinek 

Sp. z o.o. 

7a) Prośba o zgodę na zmianę jednostki realizującej zadanie pn.: „Przebudowa budynku 

Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu – I etap” oraz przeniesienie planu 

finansowego z Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu do planu finansowego 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu - Wydział Edukacji i Rozwoju. 

7b)Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków w celu wyboru 

Wykonawcy do realizacji zadania pn. „Przebudowa budynku oraz pomieszczeń 

edukacyjnych i pomocniczych zlokalizowanych na trzecim piętrze budynku oświaty 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” 

w Barlinku”. 

7c) Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu szkół w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 2 liceum od 14.02.2022r. do 

30.04.2022r. 

8. Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w sprawie nie wykorzystania w miesiącu styczniu 2022 

roku kwoty przekazanej przez Powiat Myśliborski w wysokości 450 000,00 zł. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian głosowało 

5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 3 

Zatwierdzenie listy zadań inwestycyjnych planowanych do złożenia w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę wraz z listą zadań inwestycyjnych planowanych do 

złożenia w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził listę zadań inwestycyjnych planowanych do złożenia w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Zapoznanie się z petycją mieszkańców wsi Warnice w sprawie zabezpieczenia środków 

na budowę podjazdów przy nowo powstałym chodniku w miejscowości Warnice gmina 

Dębno. 

(Petycja stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotową petycję. Zwrócił uwagę, że w miejscowościach gdzie 

były wykonywane chodniki nie wykonywano dodatkowo zjazdów do posesji. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że popiera przedmiotową petycję pod warunkiem zabezpieczenia środków  

w budżecie Powiatu. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odniósł się do treści przedmiotowej petycji. Zwrócił uwagę, że budowa zjazdu bez 

przebudowy drogi jest bezcelowa. Zjazdy można zaprojektować przy projektowaniu drogi, 

gdzie wymagane jest spełnienie odpowiednich warunków i dopasowania w odwodnienie 

drogi. Po wykonaniu samych zjazdów w przypadku wykonania przebudowy całej drogi będą 

musiały być rozebrane i wykonane na nowo.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zawnioskowała, aby Naczelnik Wydziału Dróg przygotował stanowisko w tej sprawie  

i propozycję odpowiedzi na postulaty wniesione w przedmiotowej petycji.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odniósł się do sytuacji związanej z budową chodników w innych miejscowościach. Poruszył 

temat dotyczący budowy zjazdów do posesji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się i zobowiązał Naczelnika Wydziału Dróg do przygotowania 

odpowiedzi na petycję mieszkańców wsi Warnice w sprawie zabezpieczenia środków na 

budowę podjazdów przy nowo powstałym chodniku w miejscowości Warnice gmina Dębno. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 
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Kolejno: 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o sprawę dotyczącą zakupu samochodów na potrzeby Wydziału Dróg i Centrum 

Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego, czy podjęto decyzję o zakupie auta używanego 

przez wydział? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Wyjaśnił, że postępowanie jest prowadzone przez Centrum Usług Wspólnych. Poinformował, 

że w ramach zabezpieczonych środków wydział ma możliwość zakupu używanego 

samochodu, gdyż oferty nowych aut przewyższają tę kwotę. Poinformował, że jest 

prowadzone rozeznanie rynku, czas oczekiwania na zakup nowego auta z salonu wynosi ok.  

8-9 miesięcy. W przypadki braku odpowiednich ofert samochodów używanych Wydział Dróg 

przedstawi wniosek o zwiększenie środków finansowych i zakup nowego samochodu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że równoległe z poszukiwaniem ofert samochodów używanych jednocześnie 

należy prowadzić rozeznanie w sprawie zakupu nowego samochodu. Przekazała, że 

korzystniejszy jest zakup nowego samochodu z uwagi na gwarancję. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że Centrum Usług Wspólnych prowadzi postępowanie na zakup nowego. 

Zaproponował, aby było to wykonane wspólnie. Zwrócił uwagę na oferty na rynku sprzedaży 

samochodów i trudności w ich znalezieniu. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Zwrócił uwagę na wysokie ceny ofert samochodów nowych. Przedstawił informacje na temat 

ofert sprzedaży aut używanych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na możliwość zakupu aut poleasingowych. Przedstawił argumentację  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Zgodził, się że oferta zakupu aut poleasingowych jest korzystna. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zaproponował, aby postępowanie zostało prowadzono dwutorowo, jeżeli zostanie znaleziona 

atrakcyjna oferta samochodu używanego to można zakupić wówczas takie auto. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Zapytał, czy brano po uwagę zakup auta w ramach leasingu? Zwrócił uwagę, że są one 

dostępne od ręki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że jest to zobowiązanie finansowe i poprosiła o wypowiedź Skarbnika 

Powiatu. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Odniosła się do kwestii spełniania wskaźników budżetu Powiatu. Umowa leasingowa jest 

umową kredytową. Poprosiła o podanie konkretnych danych, aby móc przeanalizować tę 

opcję.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Przekazał, że pozyska od firm przykładowe oferty leasingu i przekaże je do analizy. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1) wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia  

o dokonanie zmian  w planie finansowym jednostki polegającym na przesunięciu środków 

pomiędzy paragrafami w kwocie 15.000,00 zł w dziale 852 "Pomoc społeczna", rozdział 

85295 "Pozostała działalność". Zmniejszeniu w kwocie 5.000,00 zł na paragrafie 436 "Opłaty 

z tytułu usług telekomunikacyjnych" , i w kwocie 10.000,00 na paragrafie 421 "Zakup 

materiałów i wyposażenia" oraz zwiększeniu   w kwocie 7.000,00 zł na paragrafie 426 

"Zakup energii"" oraz zwiększeniu w kwocie 8.000,00 zł na paragrafie 417 "Wynagrodzenia 

bezosobowe" celem  zapewnienia środków na wynagrodzenie dla personelu zatrudnionego  

w projekcie na umowę zlecenie oraz zapłatę za zakup energii w projekcie "Regionalne 

Pogotowie Kryzysowe". Proszę o uwzględnienie powyższych zmian w planie wydatków 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie na 2022 rok. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

2) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku  o dokonanie 

zmian w planie finansowym na 2022r. w rozdziale 80115 „Technika" polegającej na 

przyznaniu dodatkowych środków w kwocie 80 000,00zł na zwiększenie wydatków  

w paragrafie 6050 "Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych" w celu zapewnienia 

środków finansowych na realizację zadania pod nazwą "Przebudowa budynku oraz 

pomieszczeń edukacyjnych i pomocniczych zlokalizowanych na trzecim piętrze budynku 

oświaty Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego "Morro" 

w Barlinku". 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

Zwróciła uwagę, że kwota wniosku ulegnie zmianie z uwagi na kartę spraw ujętą w porządku 

obrad posiedzenia Zarządu Powiatu. Zaproponowała, aby wniosek nie by rozpatrywany. 

 

Zarząd Powiatu wycofał z rozpatrzenia wniosek i uznał wniosek za bezprzedmiotowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 
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3) wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 14.02.2022r. o dokonanie zmian w planie 

wydatków w rozdziale 60014  w kwocie 4 000,00 zł na dokonanie opłat dotyczących koszy 

ulicznych w pasach dróg powiatowych na terenie Gminy Barlinek w związku ze zmianą od 

dnia 1 lutego 2022 r. stawek opłat za gospodarowanie opadami komunalnymi. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o wyjaśnienie, czy opłaty za kosze uliczne są ponoszone również w pozostałych 

gminach? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedział, że jedynie Gmina Barlinek ma w swoim systemie gospodarki komunalnej 

ujęte kosze uliczne. Zwiększenie w planie wydatków związane jest ze wzrostem stawek opłat. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 
4) wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 14.02.2022r. o zabezpieczenie środków 

finansowych i wprowadzenie do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2022 dotacji celowej 

dla Gminy Nowogródek Pomorski na realizację zadania inwestycyjnego: „Wykonanie 

oświetlenia ulicznego w ciągu drogi powiatowej nr 2113Z w Karsku” – kwota 63.794,00 zł. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2022 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Przedstawiła i omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 244/812/2022 z dnia 14 lutego 2022 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 
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Ad. 7 

Zajecie stanowiska w sprawie propozycji zmian do Umowy Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił propozycje zmian do umowy spółki.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do propozycji zmian Powiatu Myśliborskiego jakie opracowano w porozumieniu 

z Radcą Prawnym.  

 

Tomasz Domina – Radca Prawny 

Przedstawił proponowane zmiany do umowy spółki. Zwrócił uwagę, na propozycję zmiany  

w §9 aktu założycielskiego spółki dotyczące zasad zbywania udziałów. Złożył wyjaśnienia  

w przedmiotowej sprawie. Odniósł się do kwestii wyrażenia zgody Zgromadzenia 

Wspólników na zbycie udziałów spółki. 

Przedstawił propozycję zmiany do umowy spółki w zakresie podjęcia uchwały w sprawie 

jednomyślności wspólników w sprawie dopłat. Złożył wyjaśnienia w przedmiotowej kwestii. 

Odniósł się do propozycji zmian dotyczących powołania Rady Nadzorczej w spółce. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do propozycji zmian do umowy spółki. Zwróciła uwagę, że nie ma konieczności 

zmian zapisów dotyczących Rady Nadzorczej oraz uchwały o jednomyślności. 

Jeżeli chodzi o zbycie udziałów zawnioskowała, aby umowa została zmieniona tak, aby nie 

uzależniać sprzedaży udziałów od zgody Zgromadzenia Wspólników Spółki. Zmiana zapisów 

umowy pod tym kątem powinna być przekazana do analizy radcy prawnemu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zaakceptował zgłoszony wniosek, jeżeli nie uzyska on akceptacji, wówczas będzie można 

zaproponować zmiany przygotowane przez radcę prawnego. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Również wskazał, aby przyjąć zgłoszony wniosek.  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z proponowanymi przez Szpital Barlinek Sp. z o.o. zmianami 

do umowy spółki. 

Jednocześnie podjął decyzję oz zmianie zapisów przedmiotowej umowy, tak aby nie 

uzależniać sprzedaży udziałów od zgody Zgromadzenia Wspólników Spółki. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Tomasz Domina – Radca Prawny 

Zapytał o stanowisko w kwestii uchwały o jednomyślności? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zaproponował, aby nie dokonywać zmian w umowie spółki w tym zakresie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Również wskazała, aby zapisy nie były zmieniane. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że zapisy umowy pozostaną bez zmian w tym zakresie. 

 

Ad. 7a) 

Prośba o zgodę na zmianę jednostki realizującej zadanie pn.: „Przebudowa budynku 

Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu – I etap” oraz przeniesienie planu 

finansowego z Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu do planu finansowego 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu - Wydział Edukacji i Rozwoju. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. W związku z podjętą uchwałą nr XLI/279/2021 Rady 

Powiatu Myśliborskiego z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie włączeniem Domu 

Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu do Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im.  

S. Dariusa i S. Girenasa w Myśliborzu oraz zabezpieczeniem kwoty 350.000,00 zł na zadanie 

pn.: „Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu – I etap”  

zasadnym jest by przedmiotowe środki zabezpieczone były w planie finansowym Starostwa 

Powiatowego - Wydział Edukacji i Rozwoju a nie Domu Wczasów Dziecięcych ze względu 

na płynną realizacje działań związanych z przebudową budynku Domu Wczasów Dziecięcych 

przy ul. Marcinkowskiego 10 w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zmianę jednostki realizującej zadanie pn.: „Przebudowa 

budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu – I etap” oraz przeniesienie planu 

finansowego z Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu do planu finansowego Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu - Wydział Edukacji i Rozwoju. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 7b) 

Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków w celu wyboru 

Wykonawcy do realizacji zadania pn. „Przebudowa budynku oraz pomieszczeń 

edukacyjnych i pomocniczych zlokalizowanych na trzecim piętrze budynku oświaty 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro”  

w Barlinku”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Zarząd Powiatu w Myśliborzu na posiedzeniu w dniu 

01.02.2022 r. podjął decyzję o zabezpieczeniu dodatkowych środków finansowych w celu 

realizacji zadania pn. „Przebudowa budynku oraz pomieszczeń edukacyjnych i pomocniczych 

zlokalizowanych na trzecim piętrze budynku oświaty Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych 

im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku”. Kwota zabezpieczona w budżecie 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro”  

w Barlinku tj. kwota 730.000,00 zł decyzją Zarządu miała zostać zwiększona do kwoty 

pozwalającej na zawarcie umowy z najkorzystniejszym wykonawcą. Jednakże Wykonawca, 

który złożył najkorzystniejszą ofertę, nie dostarczył w terminie wyznaczonym przez 
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Pełnomocnika Zamawiającego podmiotowych środków dowodowych, wobec czego oferta 

Wykonawcy podlega odrzuceniu z przedmiotowego postępowania. Kolejna najwyżej 

oceniona oferta opiewa na kwotę 924.000,00 zł. Dodatkowo należy zabezpieczyć środki 

celem zatrudnienia inspektora nadzoru inwestorskiego, którego szacunkowy koszt wynosi ok. 

30.000,00 zł. 

Wobec powyższego należy podjąć decyzję w sprawie zwiększenia kwoty przeznaczonej na 

realizację zadania do kwoty 955 000,00 zł. W przypadku, gdy Wykonawca spełniał będzie 

warunki udziału w postępowaniu oraz nie będzie podlegał wykluczeniu, w celu podpisania 

umowy niezbędne jest posiadanie przez Zamawiającego odpowiedniej ilości środków 

finansowych. Decyzja o braku zgody na zwiększenie środków finansowych daje podstawy do 

unieważnienia postępowania. Łącznie brakująca kwota 225.000,00 zł.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na termin realizacji zadania. Decyzja w tej sprawie powinna być podjęta jak 

najszybciej.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zabezpieczenie dodatkowych środków w kwocie 225 

000,00 zł w celu wyboru Wykonawcy do realizacji zadania pn. „Przebudowa budynku oraz 

pomieszczeń edukacyjnych i pomocniczych zlokalizowanych na trzecim piętrze budynku 

oświaty Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego 

„Morro” w Barlinku”. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 7c) 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu szkół w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 2 liceum od 14.02.2022r. do 

30.04.2022r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że proponuje się zorganizowanie nauczania 

indywidualnego dla uczennicy klasy 2 liceum ZS w Myśliborzu od 14.02.2022r. do 

30.04.2022r. w wymiarze 12 godzin tygodniowo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla uczennicy 

klasy 2 liceum ZS w Myśliborzu od 14.02.2022r. do 30.04.2022r. w wymiarze 12 godzin 

tygodniowo. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 8 

Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w sprawie nie wykorzystania w miesiącu styczniu 2022 roku 

kwoty przekazanej przez Powiat Myśliborski w wysokości 450 000,00 zł. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowe pismo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Ad. 9 

Sprawy różne: 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poruszył temat wyjazdu na zaplanowane w Ministerstwie Edukacji i Nauki w Warszawie 

spotkanie w sprawie Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do zaplanowanego wyjazdu. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

Ad. 10 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:13 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

…………………………… 

 

 


